



## BMW 5 series E34, 89~96 Front Coilover Install Instructions. 前避震器安裝注意事項

- 1) 拆除原廠的前避震器，並拆解原廠彈簧，前避震器如圖 1 及圖 2。

確認前避震器筒身的固定上蓋如圖 3。

Remove OE factory front suspension from the vehicle. Then dismantle OE spring from top mounts, See (Pic 1 & 2), and locate the damper locking cap. See (Pic 3).



( Pic 1 )



( Pic 2 )



( Pic 3 )

- 2) 轉開前筒身固定上蓋，如圖 4。抽離原廠的前筒身，如圖 5。

注意！在安裝 BC 避震器前，請先把原廠彈簧座的廢土徹底清除避免造成安裝上的問題！

Unscrew the locking cap, and the shock damper will reveal. See (Pic 4).

Pull away the OE damper. See (Pic 5).

**NOTE** Please ensure to completely clean dirt around the OE cartridge. See (Pic 6)



( Pic 4 )



( Pic 5 )



( Pic 6 )

BC Part Number: I-05

- 3) 請拿出 BC 避震器的前筒及彈簧調整器。如圖 7 及圖 8

Please take out BC front damper and spring adjuster. See (Pic 7 & 8)



( Pic 7 )



( Pic 8 )

- 4) 把彈簧調整器安裝到原廠彈簧座。注意：如果廢土沒有清乾淨，安裝彈簧調整器會不平衡，請務必確認周圍的廢土都完全清除！如圖 9

把 BC 的後筒身放入原廠下座，如圖 10 及圖 11。

Install the BC spring adjuster onto the OE factory spring seat. **NOTE!** Residual dirt may cause the BC spring adjuster to be seated unevenly. Be sure to clean dirt thoroughly. See (Pic 9)

Insert the BC front damper to the OE outer cartridge. See (Pic 10 & 11)



( Pic 9 )



( Pic 10 )



( Pic 11 )

Page 2 of 3

- 5) 把原廠的筒身上蓋鎖回原位。並用附上的六角扳手，把 BC 彈簧調整器上的三個螺絲鎖緊，讓筒身上蓋跟彈簧調整器鎖緊。如圖 12 及圖 13。

Screw the original OE locking cap back to the original place. Use the included Allen Key to tighten the three small screws on the spring adjuster. See (Pic 12 & 13)



( Pic 12 )



( Pic 13 )

Page 3 of 3